



CANADA

CONSOLIDATION

CODIFICATION

**Importations by Certain  
Processing Service Companies  
(GST) Remission Order**

**Décret de remise visant les  
importations de certaines  
sociétés de services de  
traitement (TPS)**

SI/92-202

TR/92-202

Current to March 20, 2023

À jour au 20 mars 2023

Published by the Minister of Justice at the following address:  
<http://laws-lois.justice.gc.ca>

Publié par le ministre de la Justice à l'adresse suivante :  
<http://lois-laws.justice.gc.ca>



---

## TABLE OF PROVISIONS

**Order Respecting the Remission of Tax Paid or Payable under Division III of Part IX of the Excise Tax Act by Certain Processors in Respect of Goods Imported for Processing and Subsequent Export**

- 1 Short Title
- 2 Interpretation
- 3 Remission
- 4 Conditions
- 5 Application

## TABLE ANALYTIQUE

**Décret concernant la remise de la taxe payée ou payable en application de la section III de la partie IX de la Loi sur la taxe d'accise par certains importateurs relativement à des produits importés pour traitement et exportation ultérieure**

- 1 Titre abrégé
- 2 Définitions
- 3 Remise
- 4 Conditions
- 5 Application

---

Registration  
SI/92-202 December 16, 1992

FINANCIAL ADMINISTRATION ACT

**Importations by Certain Processing Service  
Companies (GST) Remission Order**

P.C. 1992-2375 November 19, 1992

His Excellency the Governor General in Council, considering that it is in the public interest, is pleased hereby, on the recommendation of the Minister of Finance, pursuant to subsection 23(2)\* of the *Financial Administration Act*, to make the annexed *Order respecting the remission of tax paid or payable under Division III of Part IX of the Excise Tax Act by certain processors in respect of goods imported for processing and subsequent export*.

Enregistrement  
TR/92-202 Le 16 décembre 1992

LOI SUR LA GESTION DES FINANCES PUBLIQUES

**Décret de remise visant les importations de certaines  
sociétés de services de traitement (TPS)**

C.P. 1992-2375 Le 19 novembre 1992

Sur recommandation du ministre des Finances et en vertu du paragraphe 23(2)\* de la *Loi sur la gestion des finances publiques*, il plaît à Son Excellence le Gouverneur général en conseil, estimant que l'intérêt public le justifie, de prendre le *Décret concernant la remise de la taxe payée ou payable en application de la section III de la partie IX de la Loi sur la taxe d'accise par certains importateurs relativement à des produits importés pour traitement et exportation ultérieure*, ci-après.

---

\* S.C. 1991, c. 24, s. 7(2)

---

\* L.C. 1991, ch. 24, par. 7(2)



